
K o n t r o l n í    v ý b o r  
Zastupitelstva hl. m. Prahy 
  
 
                           Z Á P I S   č. 05/2012 

z  jednání  kontrolního výboru  Zastupitelstva hl. m. Prahy,  které se uskutečnilo 
 dne 23.5.2012 

 
Přítomni:    Petr Dolínek, Doc. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr. MSc., 
                   MUDr. Iveta Borská, Mgr. Jan Kalousek, Pavel Hurda 
 
Omluven : Ing. Vladimír Schmalz, JUDr. Lubomír Ledl, JUDr. Monika  Krobová Hášová   
                     
 /presenční listina  připojena k originálu zápisu/   
 
Program: 
1/   Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 04/2012 - schválení 
 
2/ Výzva k vymáhání náhrady škody ve výši 1.100.000,- Kč  od o.s. Oživení  v souvislosti  
    s veřejnou zakázkou „Smlouva na zajištění  metropolitní sítě“  
    přizvaní : zástupce o.s. Oživení  
 
3/ Systém evidence plateb a platebních příkazů MHMP  
    přizvaní : vedoucí oddělení OIA odboru RED MHMP, ředitel MHMP 
 
4/ „Poskytování základní a rozšířené podpory programového vybavení 
     SKC“  (Tisk R 6527) – odpovědi ředitele INF MHMP 
 
5/ Průběžná informace o plnění usnesení Rady hl. m. Prahy č. 1705 ze dne 12. 10. 2010 ve   
    věci žaloby na náhradu  škody v důsledku požárů Průmyslového paláce Praha a přehled  
    vyúčtování právních služeb 
    přizvaní: radní Ing. Novotný 
 
 6/ Informace o plnění úkolů vyplývajících z usnesení ZHMP za 1.Q 2012 
      
 7/   Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic 
 
8/   Různé a diskuse: 
       - informace o schválení nových pravidel pro přípravu a vyhotovování materiálů pro  
      jednání Rady hl. m. Prahy  
        - mandátní smlouvy uzavřené mezi MHMP a správcovskými firmami a přehled čerpání  
       finančních prostředků na právní služby prostřednictvím těchto společností                                                                                   
                             
Zasedání kontrolního výboru ZHMP řídil místopředseda Petr Dolínek. Ověřovatelkou zápisu 
byla ustanovena MUDr. Borská. Zasedání bylo zahájeno ve 13.30 hod., zvukový záznam je 
uložen u místopředsedy a tajemnice výboru. 
 
 
 
Ad 1/  Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 04/2012 – schválení 
K zápisu 04/2012 nebyla vznesena doplňující připomínka a zápis byl schválen 
(hlasování : 5– 0 – 0). 
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Ad 2/ Výzva k vymáhání náhrady škody ve výši 1.100.000,- Kč  od o.s. Oživení  v souvislosti  
s veřejnou zakázkou „Smlouva na zajištění  metropolitní sítě“  
 

Za  o.s.Oživení byla jednání přítomna Mgr. Bielinová, která konstatovala, že obdobně 
jako místopředseda  KVR ZHMP obdržela sdělení od ředitele MHMP ze dne 11.5.2012, 
v němž se uvádí, že probíhá soudní řízení v jehož rámci bude pro účastníky vysloven závazný 
právní výklad v dané kauze. K uplatnění práv ze vzniklých škod bude proto přistoupeno až po 
dokončení tohoto soudního řízení. Ředitel MHMP ve svém sdělení ujistil představitele o.s., že 
v případě, kdy by se soudní řízení protahovalo tak, že by hrozilo promlčení práva na náhradu 
škody, bude odpovědnost za škodu uplatněna v těch případech, kde je možné odpovědnost 
s dostatečnou určitostí prokázat. 
 
Místopředseda Dolínek informoval členy výboru, že k dané kauze obdržel krátce před 
zasedáním ještě stanovisko od odboru LEG MHMP, které je členům u něho k dispozici. 
Doporučil, aby konečné stanovisko zaujal KVR ZHMP na červnovém zasedání.  
 
Usnesení č.01/05/2012 
Kontrolní výbor ZHMP: 
1.  bere na vědomí odpověď ředitele MHMP na výzvu o.s. Oživení k vymáhání náhrady 
škody. 
2.  žádá ředitele MHMP,  aby: 
-  průběžně informoval KVR ZHMP o stavu soudního řízení ve věci přezkoumání rozhodnutí  
UOHS o uložení pokuty HMP ve výši 1,1 mil Kč. 
-  v případě, že by hrozilo nebezpečí prodlení práva hl. m. Prahy na náhradu škody, zajistil      
provedení právní analýzy, která by identifikovala osoby potenciálně odpovědné za 
způsobenou škodu a realizoval úkony spojené s podáním žaloby na náhradu škody. 
3. ukládá místopředsedovi výboru zařadit projednání závěrečného stanoviska KVR k výzvě  
na červnovém zasedání výboru 
Hlasování : 5 -  0  - 0 
 
Ad 3/ Systém evidence plateb a platebních příkazů MHMP  
Ředitel MHMP požádal písemně místopředsedu výboru o odložení projednání problematiky 
evidence plateb až na červnovém zasedání, protože v současné době jsou dokončovány úkony 
spojené se zavedením systému evidence, včetně personálního zabezpečení (v souladu 
s úkolem stanoveným Radou HMP). Žádost ředitele MHMP o odložení uvedené problematiky 
na červnové zasedání byla přítomnými členy výboru akceptována (Hlasování : 5 -  0  - 0 ) . 
 
Ad 4/ „Poskytování základní a rozšířené podpory programového vybavení SKC“  
 (Tisk R 6527) – odpovědi ředitele INF MHMP 

 
Odpovědi od ředitele odboru INF MHMP byly místopředsedovi výboru předloženy 

teprve den před zasedáním, proto byly v tištěné podobě předány členům před zahájením 
zasedání. Místopředseda výboru proto ústně zrekapituloval dotazy, které byly vzneseny na 
minulém zasedání  a přečetl odpovědi předložené ředitelem odboru INF MHMP. S odkazem 
na námitky přednesené v rámci diskuse bylo navrženo následující usnesení. 
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Místopředseda kontrolního výboru předložil návrh  následujícího usnesení: 
 
1. výbor bere na vědomí odpovědi ředitele odboru INF MHMP  na otázky vznesené na 
zasedání KVR ZHMP konaném v dubnu 2012 a nesouhlasí s odpovědí na otázku č. 2 týkající 
se oponentních posudků. 
2. konstatuje, že při realizaci veřejné zakázky „poskytování základní a rozšíření podpory 
programového vybavení SKC“  nebylo postupováno v souladu s usnesením Rady hl. m. Prahy 
č. 1964 ze dne 6.12. 2011 a žádá ředitele MHMP a ředitele odboru INF MHMP o dodržování 
usnesení Rady hl. m. Prahy č. 1964 ze dne 6.12. 2011. 
3. žádá radní Vorlíčkovou o zdůvodnění předložení tisku R 6527, k návrhu na rozhodnutí 
zadavatele o výběru nejvhodnější nabídky na veřejnou zakázku na poskytování základní a 
rozšíření podpory programového vybavení SKC, bez oponentního posudku v souladu 
s usnesením Rady č. 1964 ze dne  6. 12. 2011. 
 
K navrženým usnesením proběhla diskuse členů kontrolního výboru, kdy člen výboru Pavel 
Hurda zpochybnil relevantnost hlasování daných usnesení a proto nebylo o navržených 
usneseních hlasováno. 
 
Ad 5/ Průběžná informace o plnění usnesení Rady hl. m. Prahy č. 1705 ze dne 12. 10. 2010 ve   
věci žaloby na náhradu  škody v důsledku požárů Průmyslového paláce Praha a přehled    
vyúčtování právních služeb 
 

Na zasedání kontrolního výboru byl přizván příslušný radní Ing. Novotný, který 
stručně shrnul současný vývoj kauzy a informoval o řešení smluvních vztahů se spol. Incheba 
(preferována snaha o dohodu). Konstatoval, že se Rada rozhodla, že hl. město podá odvolání 
proti rozhodnutí soudu. Místopředseda ještě jeho informaci doplnil s tím, že uvedenou 
problematikou se bude zabývat výbor ZHMP pro hospodářskou politiku. 
 
Usnesení č. 02/05/2012 
Kontrolní výbor ZHMP 
bere na vědomí:  
1) materiál „shrnutí k zastupování HMP v záležitostech souvisejících s požárem 
Průmyslového paláce v areálu Výstaviště“  
2) informaci radního Ing.Novotného k dalšímu postupu ve věci řešení smluvních vztahů se 
spol. Incheba a plnění usnesení Rady č. 1705 ze dne 12.10. 2010. 
Hlasování : 5 -  0  - 0 
 
Ad 6/ Informace o plnění úkolů vyplývajících z usnesení ZHMP za 1.Q 2012 
 

Podklady obdrželi členové výboru před zasedáním v elektronické podobě. Informace 
byla vzata na vědomí (hlasování: 5 – 0 - 0).  
 
Ad 7/   Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic 
 

Podklady obdrželi členové výboru před zasedáním v elektronické podobě. Informaci o 
stavu došlých a vyřízených petic a stížností za období duben – květen 2012 a Informaci o 
stavu vyřizování podání přijatých v průběhu 1.Q 2012 prostřednictvím protikorupčního 
portálu hl. m. Prahy vzali členové výboru na vědomí (hlasování : 5 – 0 –0 ). 
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8/   Různé a diskuse: 
- informace o schválení nových pravidel pro přípravu a vyhotovování materiálů pro       
jednání Rady hl. m. Prahy  
- mandátní smlouvy uzavřené mezi MHMP a správcovskými firmami a přehled čerpání       
finančních prostředků na právní služby prostřednictvím těchto společností  
 
 Podklady předloženy v elektronické podobě. Další podklady předložené 
odborem LEG MHMP k problematice mandátních smluv jsou k dispozici u místopředsedy 
výboru. 
 
MUDr. Borská – vznesla dotazy ke stanovisku odboru LEG MHMP ve věci podnětu 
předloženého firmou Linet v souvislosti se zadávacím řízením (dotaz ohledně zahájení a 
dokončení veřejné zakázky). Místopředseda výboru konstatoval, že si ještě od odboru LEG 
MHMP vyžádá originály podkladů a nezbytné upřesnění příslušné terminologie. 
 
Jednání kontrolního výboru bylo ukončeno ve 14.40 hod.  
 
Termín příštího zasedání : 13. 6. 2012  
 
 
 
Zápis zpracovala :  JUDr. Huspeková 
                                tajemnice výboru       
 
              
                 MUDr. Iveta Borská                                                   Petr  D o l í n e k  
        ověřovatelka zápisu                                                   místopředseda výboru                                                                                       


